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Deltagare: 

Margareta Pantzare, tf Ordf  

Staffan Strid, kassör ledamot 

Kajsa Sjölander, sekreterare leda-
mot 

Joakim Nerlund, ledamot 

Tommy Johansson, juniorkom-
mittén  

Jan Tegner, valberedning samt 
Ordf Gävle GK 

Bengt Jonsson, valberedning, 
samt Ordf Söderhamns GK 

Tony Mullborn, klubbrådgivare 

Lars Persson, RF – SISU Söder-
hamns GK 

Håkan Blusi, SGF bankonsulent 

Anders Kjellander, SGF Valbered-
ning 

Ronald Söderhäll, Ordf Hofors 
GK 

Per-Ola Grönberg, Ordf Högbo 
GK 

Calle Sandegård, klubbchef 
Högbo GK 

Markus Wengelin, Ordf Bollnäs 
GK 

Michael Sonefors, Klubbchef Boll-
näs GK 

Anna-Lena Jonsson, Ordf Alfta 
Edsbyn GK  

Hans Robertsson, Ordf Ljusdals 
GK 

Anna-Karin Frost, Ordf Järvsö 
GK 

Benny Ahlinder, paragolfkommit-
tén Gävle GK 

Kopiemottagare: 

Kjell-Åke Nilsson revisor 

 

Kajsa och Margareta för minnesanteckningar under dagen 

 

1 SGF valberedning – Anders Kjellander 
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Presentation av Anders Kjellander, vårt distrikts nya representant. An-

ders berättade om arbetet i valberedningen. Bilder skickas ut. 

Jan Tegner inflikade även behovet av nya resurser till distriktsstyrelsen 

2024. 

2 Bankonsulent Håkan Blusi 

Håkan berättade om vad verksamheten består i hos bankonsulenterna. 

Punkterna skötselåret 2023, dränering, vintertäckning och robotar dis-

kuterades på mötet. Bilder skickas ut efter mötet.  

3 Tony Mullborn – Idrotts- och klubbrådgivning 

Tony pratade om hur hanteringen av gräset på klubben fungerar. 

Klubbrådgivarna gav en kort genomgång om juniorverksamheten. Mö-

tet förde dialog i att driva juniorverksamhet och problemet att hitta en-

gagerade föräldrar. Att skapa intresse för GL1 utbildningar på klubb. 

4 GH GDF - Uppföljning av säsongen i distriktet 

Ekonomi- Staffan rapporterade kort om ekonomin under året. 

Domarkommiten – Joakim rapporterade om deras verksamhet. En träff 

hålls nu i december för att sammanfatta året och planera kommande år. 

Inga regel- och handicapärenden har inkommit under året. 

”Paragolfdag” tillsammans med Gävle GK som samlade drygt 50 med-

verkande som utgjordes av både paragolfare samt föräldrar. 

Av dessa var 31 aktiva, tyvärr finns det inte intresse från distriktets 
andra klubbar förutom Gävle.  

 

Juniorerna har genomfört juniortour med ett högre antal starter, tyvärr 

minskar antalet tjejer som är en trend i hela golfsverige. Många läger-

verksamheter har fått ställas in pga vädret. En ny grupp med kontakter 

ifrån varje klubb håller på att sättas samman för att få en bättre verk-

samhet. 

Tävlingarna med datum är klara inför 2024. Dialog fördes om hur täv-

lingarna ska fördelas i distriktet. 

Kajsa berättade om hur möten hållits under året, med ett fysiskt möte i 

maj. Dialog fördes av mötet om vikten av kommunikation mellan di-

striktet och klubbarna. 

 

Seniortourerna för både damer/herrar har fortsatt högt deltagande, 

”närmast hål” pris på varje tävling/klass har varit mkt uppskattat. 

5 SISU - Lars Persson 
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Drog en kort redogörelse för hur verksamheten ser ut i distriktet. 

Lars pushade om att klubbarna ska ansöka om bidrag för utbildningar. 

Tex lärgrupper i samband med seniorgolfen på klubben? Lars presente-

rade olika möjligheter som finns att jobba med. 

Idrottonline.se – uppdatera kontakter till klubben för att inte missa in-

formation. 

SISU gör nu förslag på att utbilda en trygghetsperson per klubb för stöd 

till barn och unga. 

Anläggningsstöd går att söka, inte för maskiner dock.  

Idrottensfolkbildning.se 

Under bläddra ibland material. 

Strukturarbete på klubben - Tony Mullborn  

Presentation bifogas 

100 meter utan lokalsinne, gemensam målbild saknas. 

Håll kursen med Enslinjen 

En strategimodell för hela golfsverige? Årscykler för styrelsearbetet 

skulle ge en bättre struktur och vägledning kring uppdraget. 

Var befinner ni er? Strukturfyrfältare visa olika hörn som styrelsen kan 

befinna sig i, man rör sig runt i dessa hörn. 

En spaning. Exempel på 2 olika scenarier beroende om klubben stakat 

ut riktningen eller inte, de som inte stakat ut riktningen får oftast en 

”guppigare” resa. 

Players1, medlemsundersökning, olika exempel på hur man kan an-

vända sig av den, ex. kan ChatGPT kan sortera frisvar så att det blir lät-

tare att analysera dem. 

Idrottsrådgivning och statistik, statistik från distriktet på förändring av 

medlemsantal, antal juniorer, könsfördelning, åldersfördelning mm. 

6 Mötets avslutande 

Margareta tackade mötet för visat deltagande och avslutade mötet! 

 

Tf Ordförande Sekreterare 

 

 



 
  

 

 

GÄVLE GK 

GRÖNAVÄGEN 

GÄVLE 

GÄSTRIKE-HÄLSINGE GDF   WWW.GASTRIKEHALSINGEGOL

FFÖRBUND.WORLDPRESS.COM 

  
 

 

Margareta Pantzare Kajsa Sjölander 


